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§ 109 

Tjänstekoncessionskontrakt Högdalens sim- och idrottshall -                 
uppföljning av upphandlad verksamhet 
Dnr 02.04.03/836/2017 

 
BESLUT 
 

1. Idrottsnämnden beslutar att inte förlänga det upphandlade  

tjänstekoncessionskontraktet avseende drift och skötsel av Högdalens sim- och 

idrottshall med tillhörande nyttjanderättsavtal. 

2. Idrottsnämnden beslutar att återgå till att bedriva verksamheten i Högdalens sim- och 

idrottshall i egen regi. 

3. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

 

 

Ärendet 
 

Idrottsnämnden gav den 18 oktober 2011 idrottsförvaltningen i uppdrag att genomföra en 

upphandling av driften och skötseln av Högdalens sim- och idrottshall (i det följande 

anläggningen). Upphandlingen avsåg att resultera i ett tjänstekoncessionskontrakt. En 

tjänstekoncession innebär att den som efter ett öppet anbudsförfarande tilldelas koncessions-

kontraktet får uppdraget att bedriva verksamheten på eget resultatansvar. Denne aktör ska  

således själv bära verksamhetens ekonomiska risk. 

 

Idrottsnämnden beslutade den 7 februari 2012 att tilldela den vinnande anbudsgivaren Actic 

Sverige AB (i det följande Actic) uppdraget och gav förvaltningen i uppdrag att teckna avtal 

med nämnda företag. Parterna tecknade tjänstekoncessionskontraktet och det tillhörande 

nyttjanderättsavtalet den 24 februari 2012 och den 1 juli 2012 påbörjade Actic utförandet av 

tjänstekoncessionen. Avtalet mellan förvaltningen och Actic upphör att gälla den 30 juni 

2018. Förvaltningen har en ensidig möjlighet att förlänga avtalet i upp till ytterligare fyra år, 

som längst till och med den 30 juni 2022.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

 

 

 

 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Han yrkade även att paragrafen skall förklaras omedelbart justeras och fick bifall till detta. 

 

Bo Sundin m.fl. (M) yrkar bifall till (M) och (KD) förslag till beslut enligt följande: 
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upphandla driften av Högdalens sim- och idrottshall i syfte att utveckla verksamheten i 

enlighet med vad som anförs i texten nedan: 

 

Idrottsnämnden har upphandlat driften av Högdalens sim- och idrottshall. Den 7 februari 2012 

skrev man ett kontrakt med Actic Sverige AB som sträcker sig till den 30 juni nästa 

år. Idrottsförvaltningen har möjlighet att förlänga av talet ytterligare fyra år men föreslår att 

kommunen avstår. 

Vi vill istället för en kommunalisering se en ny upphandling av verksamhetens drift. Vi tycker 

det är tråkigt att den socialdemokratiskt ledda  majoritet hela tiden vill kommunalisera 

verksamheter. Konkurrens är bra för kvalitén samtidigt som det gör idrotten mer tillgänglig 

för fler. Vår uppfattning är att kommunen inte ska verka på områden där det faktiskt finns en 

fungerande marknad. Det är inte rimligt att skattebetalarnas pengar går till att hålla 

exempelvis gymverksamhet under armarna när det samtidigt finns en bred kommersiell 

marknad för detta.  Därför anser vi att staden bör upphandla verksamheten på nytt. Dessutom 

saknar vi i rapporten helt vad  Actic svarat på kritiken och deras syn på detta inträffade under 

avtalsperioden. Det hade vi önskat en betydligt tydligare redovisning av. 

Beslutsgång 
 

Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden 

beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Reservation 
Bo Sundin m.fl. (M) samt Mikael Valier (KD) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt 

förslag till beslut. 

 

 

 

 

I Tjänsten Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare  


